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Ring Poperinge  -  Doortrekking

Het stadsbestuur van Poperinge is voorstander van de doortrekking van de ring rond 
Poperinge. Het bestuur investeert daarom zelf 50.000 euro in de voorbereidingen ervan. 
Poperinge hoopt hiermee wegbeheerder Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) een 
duwtje in de rug te geven. Concreet wil de stad een verdere doortrekking van de laatste 
800 meter tussen de Krombeekse- en de Provenseweg.  Dat stond te lezen in een aantal 
krantenartikels eind 2019.

1. Zijn er concrete plannen voor de verdere doortrekking van de ring rond Poperinge? 
Zo ja, wat is de geplande timing? Wat is het budget dat hiervoor wordt uitgetrokken?

2. Is er al een overleg geweest tussen AWV en het stadsbestuur van Poperinge? Zo ja, 
wat was het resultaat hiervan? Zo neen, wanneer volgt er een overleg?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 536 van 11 februari 2020
van BERT MAERTENS

1. Er zijn op heden geen concrete plannen voor de verdere doortrekking van de ring 
rond Poperinge.

2. Vrij recent was er een overleg tussen het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) en 
het stadsbestuur van Poperinge. Het investeren in de ring rond Poperinge moet 
bekeken worden in het geheel van het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP).


